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 3פרטיכל ועדת מכרזים מספר 

 בחדר ישיבות 17/6/24מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 

 משתתפים:

 יו"ר - מר יעקב קורצקי

 מ"מ יו"ר -  מר מוטי גינדי

 חברה - גב' בת שבע אלקובי

 מוזמנים:

 מבקר - מר ניסים בן יקר

 מנכ"לית העיריה - גב' פרח מלך

 מנכ"לית העיריהע'  -  גב' פאני יהודה

 ס' גזבר (הגיעה באיחור) - גב' רויטל פיטרמן

מנהלת מח' הכנסות הממשלה ותחום ביטוח (נכחה רק בתחילת  -גב' רויטל הלל 
 הישיבה)

 מנהלת אגף ביצוע תשתיות - גב' ליליה מאלישב

 ניהול פרויקטים הנדסה -  גב' רונית סופר

 יועץ משפטי - עו"ד מיכאל בלום

 ס' יועץ משפטי - עו"ד קרן ג'קמן מזרחי

 מנהל אגף נכסים  - מר עינב בן יעקב

 ס' מנהלי למנהלת אגף חינוך -  מר רוני עזורה

 מנהלת מחלקת קדם יסודי והגיל הרך -  גב' דנה חמרי

 חשב הנדסה -  מר עופר בראון

 יועץ חיצוני משרד עו"ד ברלב - עו"ד עומר אליהו

 חיצונייועץ  - מר מיכאל עמינוב

 מזכירת הועדה-  גב' לימור נסט



 

 

 בהעדר:

 חברה -  גב' הדר שוויצר

 חברה - גב' קרן ברנדס מקסימוב

 

 

 סדר היום: 

מתן שרותי יעוץ מדידות לעירית רמה"ש והועדה המקומית רמה"ש.  – 642/24מכרז פומבי מס' 
 פתיחה. –

 הצעות כדלקמן: 2בפתיחת התיבה נמצאו 

מדובר במכרז דו שלבי ולכן לא פותחים היום את הצעות המחיר שבהצעות. האומדן  עומר: 
 יפתח כשתפתחנה הצעות המחיר בהמשך. אין ערבויות במכרז זה.

 

 מאפרו מהנדסים בע"מ

 גיאופורמציה.

 

 

מתן שרותי תכנון כולל של הקמת בית עלמין מבנה חד קומתי לקבורה  – 647/24מס' מכרז פומבי 
 פתיחה. –ה) ועבודות פיתוח (שלב 

 הצעות כדלקמן: 2בפתיחת התיבה נמצאו 

ליליה: מדובר במבנה חד קומתי לבית העלמים מורשה. קיבלנו אישור מיוחד למפרט חשמל,  כולל  
₪ לתכנון  900,000מקומות קבורה. מדובר במכרז לתכנון כולל כיוון שעלויות תכנון הן כ  1080

 המבנה לביצוע.

 בת שבע: איפה המבנה?

 ליליה: צמוד למבנה הספדים וקמרונות. במכרז קיימת רק ערבות ביצוע.

 

 מערך הפרויקט לא כולל מע"מ 7.2% - תומר דבורסקי

 מערך הפרויקט לא כולל מע"מ  9.8% איתן רונאל ודרורית לוי

 מערך הפרוייקט לא כולל מע"מ 6.7%   אומדן

 

 

 

 



 

 

 

 החלטה. -לפעוטות ברשות רמה"ש  הפעלת מעון יום  692/23מכרז פומבי מס' 

ו הועדה צריכה לקבל החלטה אם מאריכים את המכרז או יקרן: החומר המכרזי מוכן ועכש
 מבטלים אותו.

פרח: בישיבה קודמת החלטנו שאו שמבטלים את המכרז או שמאריכים אותו  ולכן לא פתחנו את 
 ן שהיה בתיבה.האומד

רצינו לראות אם יש אפשרות לשנות במכרז, להוריד סמל מוסד כדי שיהיה רלוונטי גם  קרן: 
למציעים אחרים, ישבנו על זה כל הגורמים המקצועיים מאגף חינוך, ממחלקה משפטית 

 ומנכ"לית.

 בת שבע: זה בהמלצת אגף חינוך?

 רוני: כן.

ימים. אני חושבת  10מועדים ואמרתם שבועיים להגשה מהפרסום ומיכה אמר  2פרח: היו 
 .8/7/24או ב  1/7/24ימים כדי לקצר בזמנים. כי זה יוצא פתיחה ב  10שמספיק 

 20/6/24: הועדה מחליטה להאריך את המכרז ולא לבטלו. פרסום המכרז יהיה ביום החלטה
 בבוקר.  09:00לא יאוחר מ  8/7/24והגשתו לכל המאוחר 

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

) בע"מ כספק יחיד לאספקת 1986בקשה למנוי יועץ לבחינת דקל שרותי מחשב להנדסה (
 החלטה. וגם: –מחירוני "דקל" 

בקשה למנוי יועץ לבחינת חברת תים תכנה בע"מ כספק יחיד לצורך רכישת מוצרי אוטוקד 
 החלטה. – OUTDESKמבית 

ן ספק יחיד שזה בעצם סוג של פטור בתקנות העיריות מכרזים. זה יקרן: יש עדכון נוהל בעני
תהליך שמחייב פרסום בעיתונות לפני זה, יועץ שיכין חוו"ד ובה הסבר למה זה ספק יחיד במשק. 

נותנת אור היא אם אז עדת השלושה שהיא בודקת את הבקשה עקרונית ווקבענו הליך מקדמי בו
חוו"ד לספק יחיד. חוו"ד זו שיכין אם מאשרת את מינוי היועץ עדת מכרזים ומגיעים לוירוק 

לא משכנעת אותה אז יוצאים למכרז עדת מכרזים והיא צריכה להחליט אם חוו"ד זו ומגיעה לו
וכשמתפרסם  התקשורתמשכנעת אותה אז יש אור ירוק לפרסום באמצעי ואם חוות הדעת 

עדת ושל שני נושאים שהיו בו אז אנחנו עכשו במצבעצמם. את גורמים אחרים יכולים להציע 
עדת ובמידה שיש מציעים נוספים או במידה שאין כאלה מגיעים שוב לושלושה בפרה רולינג ו

 מכרזים.

ה שיספקו את חוות יעופר: השאלה אם למנות יועץ חיצוני או להסתפק בגורמים מקצועיים בעירי
 הדעת בעניין אוטוקד ובעניין דקל הרשומים מעלה.

עינב: חוות דעת של דרג מקצועי מבוססות על מסמך בלתי תלוי והשאלה אם אתם רוצים לקבוע 
שהדרג המקצועי יספק את חוות הדעת בהסתמכו על מסמך בלתי תלוי. באמצעות אוטודסק 

 להסתמך על משהו בלתי תלוי ואז ועדת המכרזים תוכל להסתמך על הגורמים המקצועיים
 בעירייה.

 תן חוות דעת.יקרן: בכל אחד מהנושאים מעלה צריך להחליט מי היועץ שממנים שי

 עינב: אחרי ועדת השלושה שיהיה מסמך בלתי תלוי שיתמוך בעמדה של מי יועץ חוות הדעת.



 

 

 

 קרן: ועדת מכרזים מקבלת את חוות הדעת של היועץ ודנים בה.

 ועדת השלושה?ופרח: למה לא להביא את כל החומר ל

להחליט אם זה יועץ חיצוני או פנימי. הועדה מקבלת את חוות קרן: כבר הביאו. אתם צריכים 
 הדעת של עינב.

עינב: להתקשר עם טים תוכנה שהיא נציגה בלעדית של אוטודסק ומספקת תוכנת אוטוכד. 
ישראל הנציגה הבלעדית של  כדי לרכוש צריך להתקשר עם חברת טים (תוכנה מובילה בשוק)

 מך סתהחוו"ד כיועצים בפנינו אמיר הראל ואני וכתבנו את כדי לבצע רכישת התוכנה . אוטודסק
בהליך של פטור  להתקשר עם חברת טים שאפשרעל מסמך בלתי תלוי של אוטודסק העולמית 

ולכן אני מבקש את אישורכם לקבל את חוות הדעת שלי ושל נוהל ספק יחיד. מכרז במסלול של מ
      אמיר ולצאת לפרסום.

עופר: מחירוני דקל משמשים לכל מכרזי המסגרת, זה בסיס להנחות במכרזים, כל מי שמוציא 
מכרז או משתמש במכרז. המחירון מבדיקה מוצא רק ע"י דקל. מחירון אינטרנטי שמתעדכן כל 

 ₪ לשנה לכל העמדות. 20,000-25,000העלות היא הוא יום יומי.  בו הזמן. והשימוש

ן דקל יבעני יהיבעיר הועדה מקבלת את חוות הדעת שהתקבלו מהיועצים המקצועיים החלטה:
הועדה מאשרת את פרסומם ו יעכשן  תים תוכנה לרכישת מוצרי אוטוכד. ישרותי מחשב ובעני

 עדה.וויחזרו עם התוצאות לו כלי התקשורת כמקובלב

 נכון? עעכשו אתם משתמשים בתוכנהיש את התוכנה פה? מוטי: 

 עופר: נכון.

 מוטי: זה עוד תוספות לתוכנה?

 עינב: זה חידוש הרישיון.

 מוטי: וכל כמה זמן צריך לחדש את הרישיון?

 שנים. 5, 4שר לתקופה ארוכה של קשנתי אבל אחרי החידוש אמליץ להתהוא שיון יעינב: הר

 כולם בעד –: פה אחד הצבעה

 

 

 

 

 יעקב קורצקי

 ס' ר' העיריה ויו"ר הועדה

 

 

 


